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Protokoll - Styrelsesammanträde 
med Tomelilla Golfklubb 
måndagen den 13 november 2023, kl 18.00-20.15 i Klubblokalen 
 

  
   

  
Närvarande: Kenth Bergström, ordförande 

Henrik Jönsson  
Lisa Jönsson      
Thomas Lindberg  

  Marie de la Motte 
  Kristian Hägglund, representant bolaget 

Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet 
 
Ej närvarande: Tome Najdovski                                                                                                                              

Siv Jensen  
Ylva Ekesiöö-Lyppert 
Albin Henriksson 

                                                                                                                                                                                                                                                     

 

                                                                              

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat. 

 

§ 2 Godkännande av dagordningen 

Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning. 

 

§ 3 Sekreterare 

Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll. 

 

§ 4 Val av personer att justera dagens protokoll 

Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Lisa Jönsson. 

 
 
§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll 

Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna. 
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§ 6 Ekonomi, bidrag och ansökan 

Ordföranden informerar kort om föreningens ekonomi. 

Inget nytt kring bidrag. 

Ett brev ang satsning på ungdomarna har inkommit från medlemmarna Monica  
och Per-Åke Edstrand. Se bilaga. Styrelsen diskuterar detta och kommer fram till att  
om man ska söka bidrag för detta måste ungdomskommittén komma igång med sitt  
arbete och planera olika aktiviteter. Det kommer också att behövas ideellt arbete med 
genomförande m m. 
 
Styrelsen beslutar att Kenth, Henrik och Ulla-Stina träffar PROn Joakim Norgren för att 
diskutera hur vi får igång kommittén och aktiviteter för ungdomarna.  
Ordföranden svarar på brevet. 
 

§ 7 Rapporter från kommittérna och andra rapporter 

a. Seniorkommittén:  Har möte nästa vecka. Puttningstävlingarna fortsätter p
   på tisdagar i hallen.  

b. Damkommittén:   Har möte nästa vecka och möte ang seriegolfen. 
c. Herrkommittén:  Henrik Jönsson och Joakim Lindahl går in i kommittén. 
d. Juniorkommittén: Se ovan ang träff med PROn.   
e. Medlemskommittén:  Nya ledamöter måste utses i kommittén. 

Valberedningen får arbeta med detta inför årsmötet. 
f. Tävlingskommittén: Serielagen damer och herrar är anmälda.  

Kommittén ska träffa Kristian ang program mm inför 
nästa år. 
Ordföranden får i uppdrag att beställa priser inför 
årsmötet.  
Styrelsen diskuterar förändring vad gäller priser inför 
kommande år.  

Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna. 

 

§ 8 Verksamhet   

Styrelsen diskuterar följande: 

a. Ordförandekonferens  Kenth och Henrik deltar. 
b. Seriegolfkonferens  Kenth deltog. 
c. Komplettering förenings- 

dokument i föreningsregistret Klart. 
 
 

§ 9 Bolaget informerar 

 Hål 1-9 stängda. Vid frost stänger hela banan. Vintergreenerna klippta. Förslag 
från Henrik: Sätt upp skylt att man inte ska spela från vintertee utan flytta bollen. 

 Tee 8 är ombyggd. 
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 Ev inköp av robotgräsklippare. Bolaget provar tre olika leverantörer. Finns 
möjlighet att söka bidrag för klimatomställning, vilket man gjort. Avvaktar 
besked på bidrag. 

 Nya avgifter – höjning med 10 procent. 
 Antalet GreenFee högre i år än ifjol, men lägre intäkter på grund av rabatter. 
 40 nya medlemmar i höst. 
 Vinterserie i hallen för damer och herrar – gratis anmälan. 
 Eventuellt kommer ytterligare en Trackman införskaffas. 
 Tre banor – Bowls – införskaffade – bokas lika som paddel. Man kan ha tre banor 

på en paddelbana. Kommer att marknadsföras gentemot andra föreningar också. 
Provapådagar planeras. 
 
 

§ 10  Övriga frågor 

Styrelsen diskuterar följande: 

 Inventering på Bo Ohlssons den 3 januari klockan 06.00 – 10.00. Kenth 
informerar PROn för deltagande av ungdomarna. 

 Julavslutning för styrelsen den 15 november kl 18.30 på Harrys i Ystad. 

 

 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat. 

 

Dag som ovan 

Vid protokollet    

 

 

Ulla-Christina Lindberg    
Sekreterare     
 

 

Justeras: 

 

 

Kenth Bergström    Lisa Jönsson 
Ordförande       
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Bilaga 
 
Skrivelse från Monica och Per-Åke Edstrand ang satsning på ungdomarna 
 

 
  


